
 
 
Protokollsanteckning förskolenämnden Vänsterpartiet 230531 ärende 6 – Sjödalsbacken   
 
Vänsterpartiet motsätter sig förskolor i flerbostadshus en inställning som förvaltningen 
delar. Detta eftersom det är svårt att tillgodose förskoleverksamheters behov gällande friyta 
och förutsättningar för lek. Nu planeras för bostäder längs Sjödalsbacken och i de nedre 
våningarna planeras för en större förskola. Enligt förvaltningens beräkningar kan inte 
Boverkets rekommendationer om friyta upprätthållas och inte heller den friyta om 
20kvm/barn kan säkerställas eftersom det är avgörande hur utemiljön utformas. När det 
gäller utformningen av förskolegården så finns det uppenbara utmaningar och hanteringen 
av dagvatten är något som förvaltningen lyfter fram som en riskfaktor. Att friskolegården 
utgörs av väldigt kuperad mark i olika nivåer kan vara positivt om det hanteras på ett sätt 
som bjuder in till lek och rörelse, men om det riskerar att begränsa tillgängligheten för barn 
med funktionshinder strider utformningen mot barnkonventionen. 
 
Utifrån underlaget av barn i området är det svårt att i nuläget avgöra om behov kommer 
finnas av ytterligare förskoleplatser, men med tanke på att det tillkommer ett flertal 
bostäder i kollektivtrafiknära miljö kan det mycket väl finnas underlag för en förskola.  
 
Vänsterpartiet hade föredragit att en förskola upprättats i en separat byggnad där 
förutsättningarna för förskoleverksamhet kan garanteras. Samt att verksamheten sker i 
kommunal regi.   
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